
 

 

 

 

MUNKAADÓI INTERJÚ A 

KÖZÖSSÉGI-CIVIL SZERVEZŐ 

FOGLALKOZÁSRÓL 

„Nyitottság és rugalmasság alapfeltétel.” 

Az interjút adta: Káposztás István - ügyvezető 

 

 

 

 

 

 

1. Mióta tevékenykedik ezen a területen?  

Mi motiválta arra, hogy erre a pályára lépjen? 

Több mint 20 éve vagyok a szakmában. Szerettem mindig is emberekkel foglalkozni, 

közösség mozgatása, társadalmi problémák megoldása foglalkoztatott. 

2. Mivel foglalkozik és hogy épül fel a cégük?  

Hányan dolgoznak a szakmában Önöknél? 

Jelenleg 1 fő van a cégben. Egyesület vagyunk és alapvetően közösségfejlesztéssel, 

szervezéssel és önkéntességgel foglalkozunk. 

3. Milyen módszereket használnak a közösségi-civil szervező kiválasztása során? 

 Milyen szempontok alapján választanak a jelentkezők közül? 

Társadalmi problémák iránti elköteleződés alapfeltétel. Közösségi irányultságú 

képzettséggel jó ha rendelkezik, de nem szempont. 

Cég profilja: Szolgáltatás 

Szektor: Civil szféra 

Dolgozók száma: 2 fő 

Munkakörben dolgozók száma: 1 fő 

Nemi arány a munkakörben: 100% nő 

Életkori átlag a munkakörben: 29 év  

 



 

 

 

 

4. Megváltozott munkaképességű személyt alkalmaznak ebben a munkakörben? 

Milyen előnyeit és hátrányait tapasztalják meg ennek? 

Volt már rá precedens, hogy adminisztrációs munkakörben alkalmaztunk megváltozott 

munkaképességűeket, de sokat kell jönni-menni és így nehezen látják el a szükséges 

feladatokat. 

5. Milyen gyakran változik a dolgozók összetétele? 

Mi lehet ennek az oka? 

Elég gyakran változik, főként azért mert projekt alapon működünk. 

6. Mitől függ, hogy valaki beválik-e ezen a pályán? 

Milyen visszajelzést kapnak a dolgozók a teljesítményükről? 

Rendszeresen vannak munkaértekezletek, ahol értékeljük a dolgozókat és a szakmai 

vezető is ad visszacsatolást. Nyitottság és rugalmasság alapfeltétel. 

7. Van-e tipikus karrierút az közösségi-civil szervező pályán?  

Milyen továbblépési lehetőségei vannak a munkavállalóknak? 

Vezetői pozícióig juthat el a dolgozó, aki erre alkalmas és kitartó. 

8. Mi várható a jövőben ezen a területen?  

Miért ajánlja ezt a pályát az érdeklődőknek? 

Mindig szükség lesz ilyen területen dolgozó emberekre mert a közösséget összetartani, 

építeni és támogatni kell a jövőben is. 


